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Rondvraagpunt lid Westerveld (GL) 

 

Van: Westerveld, L. <l.westerveld@tweedekamer.nl>  

Verzonden: vrijdag 6 december 2019 19:21 

Aan: Post H. <H.Post@tweedekamer.nl>; Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl> 

Onderwerp: rondvraag voor PV VWS 

Graag zou ik voor de komende procedurevergadering een rondvraagpunt willen aanmelden.   

Eer is nogal wat onrust over GIRFEC, een methode die is overgewaaid uit Schotland. Onder andere op 

de site van het NJI staat meer informatie: https://www.nji.nl/nl/Kennis/Dossier/Verbinding-

onderwijs-en-jeugdhulp/GIRFEC-Getting-it-right-for-every-child. 

Deze methode is vrij omstreden, maar het is moeilijk om er informatie over te krijgen. Ik zou graag 

willen weten wat het standpunt van de minister is omtrent GIRFEC en of er plannen zijn de methode 

in Nederland te verspreiden. Graag zou ik hier een kabinetsreactie op willen. 

Zou je dit willen voorleggen aan de overige leden van de commissie? 

Hartelijke groet, 

Lisa Westerveld 

Tweede Kamerlid GroenLinks  

Woordvoerder onderwijs, jeugdhulp, kinderopvang, media en sport 
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